
 

 

 
Møtereferat 

 

Aktivitet:  Styremøte I.F Frøy 
Innkalt: 
(forfall i rødt) 

Lasse Johansen, Are Trøan, Peder Eriksson, Jørn 
Michalsen, Sven K. Jørgensen, Espen Hillmann, Geir 
Westgaard, Christin Becker, Pål Gulliksen, Wenche 
Madsen Eriksson, Ivar Kjellhov, Terje Hullstein, Glenn 
Roar Berge (under punkt 1) 
 

Dato:  Mandag 5. september  2011 
Tid og sted  kl 18.00. Ekeberg, Osloidrettens hus 
Innkalt ved:  Jørn Michalsen 
 
 
 Saksliste: Ansvar 
 
 
1. 

 
Velkommen og rett på sak.  

- Godkjenning av referat fra siste styremøte. 
Referatet godkjent uten kommentarer. 
 
Arbeid fram mot årsmøte 2012 – rekruttering av nye tillitsvalgte og evnt 
endringer i organiseringen. 
Diskusjon om styreverv, jfr referat fra forrige møte. Blant annet om det er behov 
for koordinerende ledd mht elite og terreng. Peder kommer med forslag til 
organisering for terreng. Viktig at disse funksjonene tilpasses behovene. 
Valgkomiteen begynner å jobbe med kandidater  til nye styreverv og andre verv 
så fort som mulig 
 
Elitesatsing 2012 – inkludert organisering. 
Se under punkt 2. 
 
Skal Frøy søke om å arrangere terreng‐NM i 2012? 
Ble diskutert. Litt avhengig av tidspunktet. Jørn og Peder tar kontakt med NCF. 
Styret ga sin  tilslutning om forutsetningene er tilstede (NB I etterkant er det 
blitt klarlagt at dette ikke blir aktuelt). 
 

 
Ivar/ 
Alle 
 
 
Ivar/Glenn/alle 
 
 
 
 
 
 
 
Ivar/Espen/alle 
 
 
Peder/alle 
 

 
2. 

 
Rapport/innspill fra Terrengkomiteen – herunder ”elite” 
Stor aktivitet, spesielt blant de yngste. Flere gode resultater blant annet i Birken. 
Målsetningen er å få flere eliteryttere neste år. 
 
Rapport/innspill fra Landeveiskomiteen – herunder ”elite”  
Carl Erik, Gunnar og Pål skal diskutere 2012‐sesongen denne uken. De ser for 
seg omtrent samme satsning i år. Eliten var med i Giro Ciclistico Intermazionale 
Valle d’Aosta. Turgruppa fornøyd med sesongen, spesielt Styrkeprøven. 

 
Peder 
 
 
Espen/Pål 



 

 

 
3. 

 
Rapport/innspill fra ritt‐og arrangementskomiteen 
Har arrangert tre ritt. Gode tilbakemeldinger. Behov for større lager. Lasse 
sjekker muligheter. 
 
Rapport/innspill fra dugnadskomiteen 
Vil gjerne ha med flere terrengryttere.  
 
Rapport/innspill fra webredaktøren 
Ikke til stede 
 
Rapport/innspill fra sponsoransvarlig 
Ingen kommentarer 
 
Rapport/innspill fra rekrutteringsansvarlig 
Ikke til stede 
 
Rapport/innspill fra draktansvarlig 
Ikke til stede 
 

 
Lasse 
 
 
 
Are 
 
 
Sven 
 
 
Espen/Ivar 
 
 
Geir 
 
 
Christin 

 
4. 

 
Økonomi – budsjett – medlemskap ‐  administrative oppgaver 
Regnskapet  blir ettersendt så for det er klart. 

  
Wenche/alle 

 
5. 

 
Hovedleder informerer og spør – innkomne saker 
 

 
Ivar/Lasse/alle 
 

 
6. 

 
Datoer for møter og representasjonsoppgaver – plan fremover 
Neste styremøte mandag 3. oktober.  
Dato for årsmøtet ble fastsatt til tirsdag 14. februar. 
 

 
Alle 

 
7. 

 
Eventuelt 
 

 
Alle 

 
 


